



Referat bestyrelsesmøde d. 04.05.22 kl. 19.30, Hos Maria

1) Godkendelse af referat fra sidste møde.

Referatet er godkendt skriftligt af alle i bestyrelsen og bliver lagt på hjemmesiden.

2) Seneste nyt og ad hoc-opgaver:

Samarbejde med Søholm/Præstehøj: Det er muligvis en for stor mundfuld, så vi forsøger at finde nogle andre.

Makea space er der på alle skoler og kan evt. benyttes til at, vi selv laver et skilte til indgange ved Fuglevang.

Dennis tager fat i Martin på skolen og vender tilbage.

Hjertestarter: Vi har sendt ansøgning til Cardiolife/ansoeg-hjertestarter/. Vi sender mail og hører om de har modtaget ansøgning og om der er noget nyt.

Tilmeldinger: Der er pt. 30 tilmeldte til at få opkrævninger på mail.

3) Økonomi:

Kontoplan er lige nu lavet i nyt regnskabsprogram og har været forbi revisor, som ingen bemærkning havde til en samlet kontoplan. Heri er der post til kontingent Antenneforening og udgifter til el i antenneforeningen. Alt andet er samlet sammen. Vi skal i gang, da der skal kontingent opkrævninger op snarest.

4) Antennen:

Vi vil invitere alle medlemmer af antenneforeningen til oplysningsmøde med Osted net og advokaten. Her kan forklares om muligheder enten ved fiberløsning eller andre muligheder ved Osted Net.

Osted net lejer masten alligevel og kunne overtage den ene elmåler, hvor så beholder de 2 andre.

Vi mangler stadig en dato fra Carsten, Osted net.

Vi sender mail til Carsten og rykker for møde dato.

Vi undersøger stadig, om "tidssvarende" signal ikke kunne være fiber, i stedet for Stofa og antenne.

Vi vil gerne nedlægge antenneforeningen. Vi forventer at der kommer betydelige udgifter til vedligehold af kablerne i jorden. Vi undersøger.

5) Grønne områder:

Sti ud mod marken, belysning: Peter vil snakke med kommunen om muligheder for tilkobling på deres forsyningsledninger. Peter har fået kontakt i center for Trafik i Lejre kommune. Vi skriver dertil

Vi undersøger muligheder med lamper.





Opstart af ny gartner: Der er blevet slået græs nu, så gartner er gået i gang.

Jordlodder: Vi undersøger, hvad der gælder når man kan overdrage brugsretten. Så vi får det sort på hvidt. Når vi har det, så tager vi det op som forslag til generalforsamlingen. Indtil da vil vi få gartneren til at ordne de jordlodder som ser rigtig slemme ud og få tyndet ud i træer.

Status for legeplads: Kultur og fritid, Hasse Kurstein vil gerne hjælpe os til at søge kommunens midler / puljer. Friluftsråddet kunne man også søge. Måske højskolen vil deltage i projektet.

Vi undersøger muligheden for en opslagstavle op til info: Info skab. Den kunne hænge sammen med hjertestarteren.

#### 6) Fester/arrangementer

Arbejdsdag: D. 10. april. Der var kun bestyrelsen. Vi fik repareret lege stativet, så det forhåbentligt holder indtil plan for fornyelse af legeplads.

Påskejagt, mandag d. 18. april fra kl. 10-12: Stor succes, ca. 100 tilmeldte. Det var vildt hyggeligt. Så tak til alle for den store tilslutning. Arrangementet kostede ca. 1800 kr. Det bliver en årlig tradition fremover.

Forslag: Loppemarkedsdag efter sommerferien på legepladsen – 100 kr. for bod, 3mtr x 3 mtr. Lone Stampe vil gerne være medarrangør. Der skal søges tilladelse hos politiet i god tid. Vi nedsætter et udvalg. Mulig dato: weekenden uge 32, 13-14. august.

#### 7) Vedtægter

#### 8) Generalforsamling

#### 9) Meddelelser til grundejere

Tlf: 27529880 Paw gartner, hvis nogen skal have hjælp til i kommende sæson at få klippet hæk mv.

HUSK at samle jeres hundelorte op  
HUSK at betale jeres kontingent til tiden, da det tager unødigt lang tid.  
HUSK at vi kun er en mail væk – [gffuglevang@gmail.com](mailto:gffuglevang@gmail.com)

#### 10) Fastlæggelse af næste møde

Onsdag d. 01.06.22 hos Rune, Ørnevænget – kl. 19.30



